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Predmet: Zahtjev za usvajanje osam mjera 
 
 
Poštovani Ministre,  
 
 
Upravni odbor Privredne komore Kantona Sarajevo, na svojoj sedmoj sjednici od 18.11.2015. 
godine, razmatrajući inicijativu ovlaštenih uvoznika novih vozila u Bosni i Hercegovini, a koja se 
odnosi na donošenje zakona i drugih mjera za normiranje ekološki prihvatljivih motornih vozila, 
poboljšanje sigurnosti u saobraćaju i zaštitu okoliša, utvrdio je da je svih osam prijedloga naših 
privrednika opravdano i da je došlo vrijeme za njihovo usvajanje.  
 
Činjenica je da je Bosna i Hercegovina najpovoljniji ambijent u evropskim okvirima za uvoz 
dominantno rabljenih vozila, čemu svjedoči podatak da je odnos uvoza novih vozila naspram 
rabljenih u omjeru 1:11. Prosječna starost voznog parka u BiH je 16 godina što je daleko iznad 
svakog evropskog prosjeka. Posljedice su već vidljive kroz enorman broj saobraćajnih nesreća, sa 
tragičnim posljedicama, te ekološkom katastrofom u vidu raznih zagađenja (zagađenje zraka, 
zagađenje tla i vode).  
 
S obzirom da zemlje okruženja imaju uređenu ovu oblast, usklađenu sa standardima Evropske unije, 
to je neminovnost da se i u Bosni i Hercegovini stvori neophodan normativni okvir za postupanje 
obveznika primjene propisa o javnoj nabavci energetski i ekološki prihvatljivih vozila.  
 
Upravni odbor Komore predlaže da Ministarstvo prometa i komunikacija Bosne i Hercegovine 
svestrano razmotri predmetni zahtjev i prihvati svih osam mjera, datih u prilogu, potpisanih i 
ovjerenih od strane uvoznika novih vozila u Bosni i Hercegovini.    
 

S poštovanjem, 
 
 

Miroslav Janjić, dipl.ing.el. 
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